
KS Stari Vodmat
Prvi rezuttati razgovora za okroglo mizo - Mladi Starega Vodmata so' :

prejšnjo nedeljo organizirali širšo akcijo čiščenja in urejanja igrišča. Akcija je
trajala od 10. do 19. ure. V njej je sodelovalo 40 mladincev in mladink. Poleg
čiščenja so pobarvali obstoječe športne naprave, ogradili poti, prostore za
kolesa in obeležili igrišča. Akcijo bodo nadaljevali prihodnjo nedeljo.

• • •
Javna razprava - 18. |uni|a - Od ponedeljka (8. 6. 1987) dalje bo v prostorih

krajevne skupnosti razgrnitev načrtov o prostorski m prometni ureditvi Ljub-
Ijane z območja naše krajevne skupnosti. Ogled je možen vsak dan od 9. do 14.
ure terv četrtek od 9. do 14. in od 17. do 19. ure. Krajani naj svoje pripombe in
stališča zapišejo v zvezek, ki bo v prostoru razgmitve. Tako bodo krajani lahko
dobili natančnejše odgovore na javni razpravi, ki bo 18. junija ob 18-. uri v
prostorih krajevne skupnosti Stari Vodmat.

* • * *

Korak dalje v pogledu preskrbe - V okviru Vodmatskih dnevov smo skupno
s potrošniškim svetom organizirali pogovor z delavci in poslovodji trgovine
Emone in Mercatorja z namenom, da bi izboljšali preskrbo s prehrambenimi in
drugimi artikli, pa tudi odriose prodajalcev do potrošnikov.

Čeprav se je založenost obeh trgovin zadnje čase izboljšala še vedno včasih
primanjkuje dolčenih artiklov (moka, praški, raznih vrst kruha) za kar pa ni
kriviti poslovodje, temveč proizvajalce same. Govorili so tudi o boljši organiza-
ciji pri blagajnah ter o pomanjkanju kadrov v trgovinah. Beseda je tekla tudi o
čistoči pred lokali in nepravilnem parkiranju na pločnikih in zelenicah.

• * •
Več pozornosti obrambnem zaičitnem usposabljanju - Svet KS je na

zadnji seji razpravljal o obrambnem in samozaščitnem usposabljanju v kra-
jevni skupnosti, o delu komiteja za SLO in DS ter o kadrovski dopolnitvi civilne
zaščite. Tako je za poveljnika CZ imenoval Slavka Škrinjarja. za načelnika
Tomislava Barbiča, za člane pa: Franca Cvelbarja, Petra Gspana, Bojana
Kodriča, Bojana Kerna, Janeza Nolda in Lucijo Oroz. Delegacija za zbor
krajevnih skupnosti pa je omenila, da pri poročilu o obrambnem samozaščit-
nem upsosabljanju nikjer ni zaslediti pomembne vloge publikacije »Naša
obramba« pri usposabljanju svojih bralcev.

• * •
Bogat kulturni program ob pol prazni dvorani - Nastop mladinskega

pevskega zbora Vodopivci in narodno zabavnega ansambla Muralisti je bilo za
poslušalce svojevrstno doživetje. Za nastop so Vodopivci pripravili zelo zahte-
ven in kakovosten program in velika škoda je, da je bilo tako malo poslušalcev.
Dobro so se odrezali tudi Muralisti, ki so se z domačo vižo in pevcema Dragico
in Sandorjem predstavili krajanom Vodmata. Bila je to prijetna urica razvedrila.
Obem nastopajočim smo dolžni izreči vso priznanje in pohvalo
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